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ОТ ОБЩОТО СЪБРАНИЕ НА АКЦИОНЕРИТЕ НА “АЛБЕНА”АД, 
ПРОВЕДЕНО НА 14.06.2008 г. В ЗАЛА К.И.Ц.-К.К.АЛБЕНА 

 
 Днес, 14.06.2008 г. в зала К.И.Ц. - к.к.Албена, се проведе Редовно Общо събрание на 
акционерите на ”Албена” АД. В часа, обявен за начало на събранието – 10,00 часа, 
Изпълнителният директор на дружеството г-н Красимир Станев откри събранието.  
 
 Докладва се, че са изпълнени изискванията на чл.223 от ТЗ за свикване на събранието 
– свикването е извършено чрез покана, обнародвана в Търговския регистър и публикувана в 
централен ежедневник, поканата съдържа задължителните данни по чл. 223 ал. 4 ТЗ, времето 
от обнародването на поканата до откриване на събранието е повече от 30 дни. Писмените 
материали, свързани с дневния ред, включително данните по чл.224, ал.2 от ТЗ са 
предоставени на разположение на акционерите 45 дни преди датата на провеждане на 
Общото събрание, съгласно изискването на чл.115, ал.4 от ЗППЦК. 
 
 По кворума бе констатирано следното: от съставения на основание чл. 225 от ТЗ 
списък на присъстващите се установи, че на заседанието присъстват притежателите на над 50 
% от акциите в капитала. От общо 4 273 126 броя поименни безналични акции /от които 128 
000 бр.- собствени акции на дружеството, по които то няма право да упражнява глас и 4 
145 126 бр. акции с право на глас/на събранието са представени 2 233 597 / два милиона 
двеста  тридесет и три хиляди петстотин деветдесет и седем/ броя акции или 53,88 % от 
капитала на дружеството.  
 На основание чл.227 от Търговския закон и чл.25 Устава на дружеството, тъй като не 
се предвижда кворум по-висок от този посочен в нормата на ТЗ и не се решават въпроси 
изискващи по-висок кворум събранието е редовно и може да заседава и да взема валидни 
решения. 
 
 С цел спазване на изискванията на Търговския закон и Устава на дружеството, г-н 
Красимир Станев предложи да бъдат избрани председател и секретар на редовното общо 
събрание.  
 

Г-н Станев предложи Калин Илиев Костов ЕГН 7806121465 , за Председател на 
Общото събрание и Радослав Данков Данков, ЕГН 7401124024 , за Секретар на събранието. 
 Предвид факта, че не постъпиха други предложения или възражения по така 
направеното предложение се пристъпи към гласуване, което приключи със следните 
резултати: 
 Гласували “за”- 2 233 597 акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ - няма 
 Предложението се приема. 
 
 Г-н Станев покани г-н Костов да заеми мястото си на Председател на Общото 
събрание на акционерите. След кратки встъпителни думи Председателят на Общото 
събрание премина към деловата част от събранието. 
 
 С цел деловото протичане на събранието, г-н Костов предложи да бъдат 
конституирани следните работни органи на Общото събрание – Комисия за преброяване на 
гласовете, протоколчици и комисия по предложенията.  

Г-н Костов предложи в Комисията за преброяване на гласовете да бъдат избрани 



следните лица: Председател: Елена Антонова Атанасова, Членове: Мариела Иванова и 
Димитрина Андонова.  
 Предвид факта, че не постъпиха други предложения или възражения по така 
направеното предложение се пристъпи към гласуване, което приключи със следните 
резултати: 
 Гласували “за”- 2 233 597 акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ - няма 
 Предложението се приема. 
 

За протоколчици на събранието бяха предложени Марияна Иванова Петкова и Станка 
Михайлова 
 Предвид факта, че не постъпиха други предложения или възражения по така 
направеното предложение се пристъпи към гласуване, което приключи със следните 
резултати: 
 Гласували “за”- 2 233 597  акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ - няма 
 Предложението се приема. 
 

За членове на Комисията по предложенията бяха предложени: Председател – Яна 
Миткова, Татяна Джилянова- член на комисията, и Севинч Рамаданова - член на комисията . 
 Предвид факта, че не постъпиха други предложения или възражения по така 
направеното предложение се пристъпи към гласуване, което приключи със следните 
резултати: 
 Гласували “за”- 2 233 597  акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ - няма 

Предложението се приема. 
 
Предложения за формиране на други допълнителни органи на събранието не бяха 

направени. 
 
Председателят на ОС обяви, че в залата присъстват лица, неакционери: гости и 

журналисти и подложи на гласуване тяхното оставане на ОСА без право на глас.  
 
 Предвид факта, че не постъпиха други предложения или възражения по така 
направеното предложение се пристъпи към гласуване, което приключи със следните 
резултати: 
 Гласували “за”- 2 233 597  акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ - няма 

Предложението се приема. 
 
Председателят на ОС обяви присъствието на Членовете на Съвета на директорите на 

“Албена” АД - г-жа Ивелина Грозева - Председател на Съвета на директорите,  г-н Красимир 
Станев – Изпълнителен директор, г-жа Маргита Петрова Тодорова, г-н Жельо Стайков 
Желев и г-н Иван Колев Калинков, като от членовете на Съвета отсъстваше г-н Радосвет 
Крумов Радев 
 
 Председателят на събранието прочете предварително обявения дневен ред с 
обнародвана в Търговския регистър покана за свикване на ОСА и разясни, че не са налице 



условията на чл.231 от Търговския закон за промяна на дневния ред, поради което предложи 
да се гласува следният проект за решение: 

“Заседанието на редовното Общо събрание на “Албена” АД да се проведе 
съгласно предварително оповестения дневен ред, както следва: 
1.Доклад за дейността на дружеството през 2007 г., обсъждане и приемане на годишния 
финансов отчет и баланс за 2007 г.; 
2. Приемане на доклада на дипломирания експерт-счетоводител за заверения годишен 
счетоводен отчет за 2007 г. 
3.Вземане на решение за разпределяне на печалбата на дружеството за 2007г. 
4.Освобождаване на членовете на Съвета на директорите от отговорност за дейността 
им през 2007 г. 
5. Избиране на членове на Съвета на Директорите; 
6. Избор на  експерт-счетоводител за проверка и заверка на годишния счетоводен отчет 
на дружеството за 2008 г.; 
7. Отчет за 2007 г. на Директора за връзки с инвеститорите; 
8. Вземане на решение за овластяване на изпълнителния директор на „Албена“ АД за 
извършване на сделки по чл. 114 от ЗППЦК; 
9.Разни. “ 
 

Предвид факта, че не постъпиха други предложения или възражения по така 
направеното процедурно предложение се пристъпи към гласуване, което приключи със 
следните резултати: 
 Гласували “за”- 2 233 597  акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ - няма 
 Предложението се приема. 
 

Председателят предложи на Общото събрание да гласува регламент за изказвания и 
гласуване както следва: 
 
1. Изказвания - Събранието установява регламент за изказванията не повече от три 
минути на изказващ се и не повече от 45 минути за всички изказващи се по отделна 
точка от дневния ред. 
2.Гласуване – Направените предложения се гласуват по реда на постъпването им. 
Гласуването е явно по всички точки от дневния ред и се извършва с вдигане на 
картона за гласуване. При алтернативно гласуване всеки има право да гласува толкова 
пъти, колкото е броят на предложенията, които следва да бъдат гласувани. Когато 
председателят на събранието обяви режим на гласуване, се прекратяват всички 
въпроси и дебати по обсъжданата точка от дневния ред и се пристъпва към гласуване. 
Съгласно разпоредбите на ТЗ и Устава на дружеството приемането на решения по 
всички точки от дневния ред изисква обикновено мнозинство от представените на 
събранието акции.  
3. Ако на някой от участниците се наложи предварително да напусне събранието, е 
необходимо той да се запише в специално направените за целта списъци. 
 

Предвид факта, че не постъпиха други предложения или възражения по така 
направеното процедурно предложение се пристъпи към гласуване, което приключи със 
следните резултати: 
 Гласували “за”- 2 233 597  акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ - няма 
 Предложението се приема. 



 
След приемане на решението се премина към обсъждане на точка първа от дневния 

ред.  
 

 По т.1 от  дневния ред, а именно Доклад за дейността на дружеството през 2007 г., 
обсъждане и приемане на годишния счетоводен отчет и баланс за 2007 г., думата бе 
предоставена на г-н Красимир Станев - Изпълнителен директор на “Албена”АД.  

Г-н Станев запозна акционерите с отчета за дейността на “Албена” АД през 2007 г. и 
годишния счетоводен отчет на дружеството за 2007 г. 

 
Председателят на събранието запозна Общото събрание с предложението на Съвета 

на директорите за приемане на доклада за дейността на дружеството за 2007 г. и годишния 
счетоводен отчет и баланс на „Албена“ АД за 2007 г. 

Предвид факта, че не постъпиха изказвания, предложения и възражения,  
председателят на събранието постави за гласуване следния проект за решение: 
  
 Общото събрание на акционерите приема отчета за дейността на дружеството за 
2006 г.” и годишния счетоводен отчет и баланс на „Албена“ АД за 2007 г. 
 Гласуването приключи със следните резултати: 
 Гласували “за”- 2 233 547 акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ – 50 акции 
 Предложението се приема. 

 
Поради изчерпване на точка 1 от дневния ред ОС продължи работата си по точка 2 от 

дневния ред. 
 

 По т.2 от  дневния ред, а именно „Приемане на доклада на дипломирания експерт-
счетоводител за заверения годишен счетоводен отчет за 2007 г.“, Поради отсъствие на 
представител на одитора “ПрайсУотърХаусКупърс Одит ООД Председателят на събранието 
даде думата на г-жа Елена Атанасова – главен счетоводител на “Албена” АД която прочете 
доклада за проверка и заверка на годишния счетоводен отчет за 2007 г.  

Председателят на събранието запозна Общото събрание с предложението на Съвета 
на директорите за приемане на заверения от одитора годишен счетоводен отчет за 2007 
година.  

Предвид факта, че не постъпиха изказвания, предложения и възражения,  
председателят на събранието постави за гласуване следния проект за решение: 
  

Общото събрание на акционерите приема доклада на дипломирания експерт – 
счетоводител за заверения годишен счетоводен отчет на “Албена” АД за 2007 г.” 
 Гласуването приключи със следните резултати: 
 Гласували “за”- 2 233 547 акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ – 50 акции 
 Предложението се приема. 

 
Поради изчерпване на точка 2 от дневния ред ОС продължи работата си по точка 3 от 

дневния ред. 
 
По т.3 от  дневния ред, а именно „Вземане на решение за разпределяне на печалбата 

на дружеството за 2007 г.“, Секретарят на събранието запозна Общото събрание с 
предложението на Съвета на директорите за разпределение на печалбата за 2007 г., 



направено в писмените материали към общото събрание, според което: 
 
“Балансовата печалба на “Албена”АД за 2007 г. в размер на 17 729 хил. лева  да 

се разпредели както следва: 
 -  за възнаграждение на членовете на СД - 1% от печалбата след данъчно 
облагане; 

- остатъкът от печалбата за 2007 г. да бъде отнесен в “Допълнителни резерви” на 
“Албена”АД.” 

 
След това Председателят даде думата на акционерите за изразяване на мнения, 

становища и други предложения. 
 
Акционерът Георги Иванов Иванов взе думата и изрази подкрепата си за 

предложението на Съвета на директорите, с оглед нуждата от реинвестиране на формираната 
печалба и модернизация на хотелската база в курортния комплекс с цел избягване на 
нуждата от по-скъпо струващо външно кредитиране. Той одобри разпределянето на част от 
печалбата за възнаграждение на мениджърския екип и даде идея да се мисли за в бъдеще 
като възнаграждение на мениджърите да бъдат предоставяни и акции на дружеството. 

 
Г-жа Недялка Великова – изпълнителен директор и представител на мажоритарния 

акционер “Албена холдинг” АД Общото събрание излезе с предложение на акционера за 
разпределение на печалбата за 2007 г., както следва: 
 

“Общото събрание на акционерите разпределя балансовата печалба на “Албена” 
АД за 2007 г. в размер на 17 729 хил. лева, както следва: 

- за дивиденти - по 0.50 лева на една акция. 

- за възнаграждение на членовете на Съвета на директорите – 1% от печалбата 
след данъчно облагане. 

- остатъкът от печалбата за 2006 г. да се отнесе към “Допълнителните резерви” 
на дружеството. “ 

 
Акционерът Георги Иванов Иванов изрази становище, че макар това предложение да е  

привлекателно за дребните акционери, сред които е и той, съдържа в себе си опасност 
дружеството да остане без ликвидни средства. Той предупреди за сходна ситуация в други 
големи български дружества, където след вземането на решение за разпределяне на дивидент 
се е наложило впоследствие да бъде провеждано извънредно общо събрание, което да отменя 
така взетото решение по тези причини 

 
От името на Съвета на директорите становище изрази Красимир Станев. Той уточни, 

че предложението на борда за разпределение на печалбата е било изготвено в сравнително 
ранен период, когато перспективите за очертаващия се туристически сезон са били още 
неясни и напълно нормално членовете са се застраховали, като не са предвидили 
изплащането на дивидент, срещу евентуални неблагоприятни условия. Той увери 
акционерите, че ръководството на дружеството е запознато със ситуацията на българския 
пазар и внимателно е отчело възможните рискове. Същевременно обаче, в приоритетите на 
Съвета на директорите е и защитата на правата на дребните акционери, тъй като това е 
политика на дружеството от създаването му, а в техен интерес, /още повече че повечето от 



тях са жители на региона/, е получаването на реален доход от акционерното им участие, като 
по този начин, като резултат ще се повиши доверието в “Албена” АД като дружество, от 
което “може да се печели”. Балансираното отчитане на тези фактори следва да е ръководен 
мотив при вземането на това решение.  
 

Предвид факта, че не постъпиха други изказвания, предложения и възражения,  
председателят на събранието постави за гласуване първият от постъпилите проекти за 
решение: 

 
“Балансовата печалба на “Албена”АД за 2007 г. в размер на 17 729 хил. лева  да 

се разпредели както следва: 
 -  за възнаграждение на членовете на СД - 1% от печалбата след данъчно 
облагане; 

- остатъкът от печалбата за 2007 г. да бъде отнесен в “Допълнителни резерви” на 
“Албена”АД.” 

 
Гласуването приключи със следните резултати: 

 Гласували “за”- 8900 акции 
 Гласували “против”-2 223 645 акции 
 Гласували „въздържал се“ – 1052 акции 

Предложението не се приема. 
 

След това Председателят постави на гласуване и второто постъпило предложение за 
разпределение на печалбата за 2007г., постъпило от “Албена холдинг” АД 

 
 “Общото събрание на акционерите разпределя балансовата печалба на 

“Албена” АД за 2007 г. в размер на 17 729 хил. лева, както следва: 
- за дивиденти - по 0.50 лева на една акция. 

- за възнаграждение на членовете на Съвета на директорите – 1% от печалбата 
след данъчно облагане. 

- остатъкът от печалбата за 2007 г. да се отнесе към “Допълнителните резерви” 
на дружеството. “ 

 
Гласуването приключи със следните резултати: 

 Гласували “за”- 2 224 697 акции 
 Гласували “против”-7790 акции 
 Гласували „въздържал се“ – 1160 акции 
 Предложението се приема. 

 
Поради изчерпване на точка 3 от дневния ред ОС продължи работата си по точка 4 от 

дневния ред. 
 

По т.4 от дневния ред, а именно “Освобождаване на членовете на СД от 
отговорност за дейността им през 2007 г.”, Председателят на събранието запозна Общото 
събрание с предложението на Съвета на директорите за освобождаване на членовете на СД 
от отговорност за дейността им през 2007 г. 

 
Предвид факта, че не постъпиха изказвания, предложения и възражения,  

председателят на събранието постави за гласуване следния проект за решение: 
 



Общото събрание на акционерите освобождава членовете на Съвета на 
директорите от отговорност за вреди на дружеството от дейността им през 2007 г.” 
 

Гласуването приключи със следните резултати: 
 Гласували “за”- 2 233 547 акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ – 50 акции 
 Предложението се приема. 
 

Поради изчерпване на точка 4 от дневния ред ОС продължи работата си по точка 5 от 
дневния ред. 

 
По т.5 от дневния ред, а именно “Презбиране на членове на Съвета на директорите” 
Председателят на събранието уведоми, че на основание чл.221, т.4  и т.5 ТЗ в 
компетентността на Общото събрание на акционерите е да избере членовете на Съвета на 
директорите и да определи тяхното възнаграждение. Според чл.233 ал.1 ТЗ мандатът на 
членовете на Съвета на директорите се определя от Устава на дружеството, но не може да 
надвишава 5-годишен срок. Според  чл.30 ал.1 в Устава на дружеството е заложен именно 
този срок като мандат на управителния орган. Тъй като от предишният избор е изтекъл този 
период е нужно вземане на решение за избиране на състав на Съвета. Уведоми, че е 
постъпило предложение за преизбиране на досегашните членове на Съвета на директорите, 
като по отношение определянето на възнаграждението им се запазват досегашните условия. 
Съгласно чл.116в, ал.1 ЗППЦК  възнагражденията и тантиемите на членовете на 
управителните органи на публичното дружество, както и срокът за които са дължими, 
задължително се определят от Общото събрание. Освен това според чл.116в ал.2 и ал.3 
ЗППЦК избраните за членове лица  са длъжни в 7-дневен срок от избирането им да внесат 
гаранция за управлението си, която гаранция се определя от Общото събрание, внася се в 
левове и е в размер не по-малък от 3-месечното брутно възнаграждение  на избраните лица. 
Предложението за преизбиране на членовете на досегашния Съвет на директорите включва и 
решение за запазване на досега действалите условия по предоставяне на гаранция за 
управлението на тези лица. След това даде думата на Секретаря да запознае акционерите с 
постъпилото предложение за преизбиране на членовете на Съвета - “Общото събрание на 
акционерите преизбира за  членове на Съвета на директорите Ивелина Ненкова 
Грозева,  Красимир Веселинов Станев, Маргита Петрова Тодорова, Иван Колев 
Калинков, Радосвет Крумов Радев, Жельо Стайков Желев” 

 След прочитането на предложението от Секретаря на Общото събрание, 
Председателят взе думата и разясни на акционерите, че съгласно чл.116а, ал.1 ЗППЦК за 
членове на управителни органи на публично дружество не могат да бъдат избирани лица, 
които към момента на избора са осъдени с влязла в сила присъда за престъпления против 
собствеността, против стопанството или против финансовата, данъчната и осигурителната 
система. Всички предложени лица са представили свидетелство за съдимост. Освен това 
съгласно  чл.116а, ал.2 ЗППЦК най-малко 1/3 от членовете на съвета на директорите на 
публичното дружество т.е. поне две лица трябва да бъдат независими. Независимият член на 
съвета не може да бъде: 

1. служител в публичното дружество; 

2. акционер, който притежава пряко или чрез свързани лица най-малко 25 на сто от гласовете 
в общото събрание или е свързано с дружеството лице; 

3. лице, което е в трайни търговски отношения с публичното дружество; 



4. член на управителен или контролен орган, прокурист или служител на търговско 
дружество или друго юридическо лице по т. 2 и 3; 

5. свързано лице с друг член на управителен или контролен орган на публичното дружество 

От предложените членове на тези условия отговарят господата Жельо Стайков Желев и 
Радосвет Крумов Радев, като за удостоверяване на това си качество те са представили 
изискуемите от ЗППЦК декларации 

 След това Председателят даде думата на акционерите за мнения, становища и други 
предложения. 

Предвид факта, че не постъпиха други изказвания, предложения и възражения,  
председателят на събранието постави за обсъждане въпроса по какъв начин да се организира 
гласуването – за всеки предложен член на Съвета поотделно или за всички предложени 
членове блоково. 

От името на акционерите Георги Иванов Иванов предложи от съображения за 
процесуална икономия гласуването да бъде блоково. 

Председателят на събранието подложи на гласуване това процедурно предложение:  
 
Гласуването приключи със следните резултати: 

 Гласували “за”- 2 233 597 акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ - няма 
 Предложението се приема. 
 
 След това Председателят подложи на гласуване предложението:  
“Общото събрание на акционерите блоково преизбира за  членове на Съвета на 
директорите Ивелина Ненкова Грозева,  Красимир Веселинов Станев, Маргита 
Петрова Тодорова, Иван Колев Калинков, Радосвет Крумов Радев, Жельо Стайков 
Желев” 
 

Гласуването приключи със следните резултати: 
 Гласували “за”- 2 233 547акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ – 50 акции 
 Предложението се приема. 
 

Поради изчерпване на точка 5 от дневния ред ОС продължи работата си по точка 6 от 
дневния ред. 
 

По т.6 от дневния ред, а именно “Избор на  експерт-счетоводител за 2008 г.”, 
Председателят на събранието уведоми, че е постъпило предложение от главния акционер 
„Албена холдинг“ АД и даде думата на представителя на дружеството г-жа Недялка 
Великова за представянето му. 

Предложението на “Албена холдинг” представено от изпълнителния директор, имаше 
бланкетен характер, даващ мандат на Общото събрание да избере одитор на дружеството без 
да съдържа конкретно предложено лице и поради тази причина не можеше да бъде 
подложено на гласуване 

След това Предсседателят на събранието уведоми, че е постъпило и второ 
предложение от Съвета на директорите и даде думата на Секретаря на събранието да го 
прочете.  

Секретарят на събранието запозна акционерите с предожението съдържащо проект за 



решение:  
“За извършване на независим финансов одит на годишния финансов отчет на 

дружеството за 2008 г. Общото събрание на акционерите на „Албена“ АД избира 
“Одиторска компания” ООД – гр. Добрич” 

 
От името на акционерите становище взе акционерът Георги Иванов Иванов, който 

попита Съвета на директорите, дали предложеният от тях одитор е и одитор на холдинговото 
дружество “ Албена холдинг” АД, както и на “Албена инвест холдинг” АД. 

От името на Съвета г-жа Ивелина Грозева отговори, че тъй като изборът на одитор е в 
правомощията на Общото събрание на съответното дружество, а такива все още не са 
проведени в тези дружества е невъзможно да се даде отгоявор на този въпрос. 

  
 Предвид факта, че не постъпиха други изказвания, предложения и възражения,  
председателят на събранието постави за гласуване следния проект за решение: 

 
“За извършване на независим финансов одит на годишния финансов отчет на 

дружеството за 2008 г. Общото събрание на акционерите на „Албена“ АД избира 
“Одиторска компания” ООД – гр. Добрич” 

 
 Гласуването приключи със следните резултати: 
 Гласували “за”- 2 233 547 акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ – 50 акции 
 Предложението се приема. 
 

Поради изчерпване на точка 6 от дневния ред ОС продължи работата си по точка 7 от 
дневния ред. 
  

По т.7 от дневния ред, а именно “Отчет за 2007 г. на директора за връзки с 
инвеститорите”, думата бе предоставена на  г-ца Йовка Страшилова - Директор за Връзки с 
инвеститорите при “Албена”АД, която да запознае акционерите с доклада за дейността на 
Директора за връзки с инвеститорите през 2007 г. 

 
След това думата бе дадена на акционерите за мнения, въпроси и коментари. 
 
Предвид факта, че не постъпиха изказвания, предложения и възражения,  

председателят на събранието постави за гласуване следния проект за решение: 
 
“Общото събрание приема отчета за дейността на директора за връзки с 

инвеститорите за 2007 г. 
Общото събрание одобрява програмата за подобряване контактите за 2008 г.” 
 

 Гласуването приключи със следните резултати: 
 Гласували “за”- 2 232 437 акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ – 1160 акции 

Предложението се приема. 
 

Поради изчерпване на точка 7 от дневния ред ОС продължи работата си по точка 8 от 
дневния ред. 

 
По т.8 от дневния ред, а именно: “Вземане на решение за овластяване на 



изпълнителния директор на „Албена“ АД за извършване на сделки по чл. 114 от ЗППЦК“, 
думата бе предоставена на  Секретаря на Общото събрание Радослав Данков, който да 
запознае акционерите с Доклада на съвета на директорите за целесъобразността и условията 
на сделките по чл. 114 ЗППЦК и да докладва предложението за овластяване на Съвета на 
директорите, респективно на Изпълнителния директор на дружеството да извършват сделки 
по чл.114 ЗППЦК.  

 
 Секретарят на събранието запозна акционерите със спецификата на сделките по  

чл.114 ЗППЦК и обоснова нуждата от вземане на решение от страна на Общото събрание за 
овластяване на Съвета на директорите, респективно Изпълнителния директор на 
дружеството за сключването им. След това прочете предложението на Съвета на 
директорите за сключване на договор за дългосрочен паричен заем между “Албена” АД като 
заемател и “Албена инвест холдинг” АД като заемодател в размер на 2 500 000 /два милиона 
и петстотин хиляди/ евро, срок на погасяване – 7 /седем/ години, лихва – 1-месечен 
EURIBOR плюс надбавка от 1 /един/ %, гратисен период на дължимата лихва от една година, 
като в полза на заемодателя се учреди обезпечение – първи по ред залог, вписан в ЦРОЗ на 
настоящи и бъдещи парични вземания по сключени и бъдещи договори, между “Албена” АД 
и MY TRAVEL за сезон 2008г. и следващите относно хотелите “Фламинго”, “Фламинго 
гранд”, “Калиопа”, “Лагуна бийч”, “Гергана”, “Арабела”, “Орхидея”, “Магнолия”, 
“Доростор” и “Вили запад”, с цел модернизация и реновация на съществуващата база в к.к. 
“Албена” при условия на еднократно усвояване на средствата като по останалите параметри 
на договора се дава свобода да бъдат договаряни от Съвета на директорите/изпълнителния 
директор. Секретарят Радослав Данков изясни, че посочената сделка попада в хипотезата на 
чл.114, ал.1, т.1, б.”б” ЗППЦК и представи икономическата обосновка на тази сделка и 
ползата, която ще извлекат със сключването и двете дружества, като след това даде думата 
на акционерите за изразяване на становища. 

 
 Предвид факта, че не постъпиха изказвания, предложения и възражения,  
председателят на събранието постави за гласуване следния проект за решение: 

  
“Общото събрание на акционерите овластява Съвета на 

директорите/изпълнителния директор на дружеството по реда на чл. 114 от ЗППЦК, 
относно сключването на договор  за заем между дружеството и заемодател “Албена 
инвест – холдинг” АД  в размер на 2 500 000 евро и учредяване в полза на заемодателя 
на особен залог на вземане на настоящи и бъдещи вземания по договори между 
“Албена” АД и MY TRAVEL според условията, и с оглед обосновката съдържащи се в 
предложението на Съвета на директорите” 

 
 Гласуването приключи със следните резултати: 
 Гласували “за”- 2 232 437 акции 
 Гласували “против”-няма 
 Гласували „въздържал се“ – 1160 акции 

Предложението се приема. 
 
Поради изчерпване на точка 8 от дневния ред ОС продължи работата си по точка 8 от 

дневния ред. 
 
По т.9 от дневния ред,  а именно: „Разни“ 
 

По тази точка от дневния ред Председателят на Общото събрание прикани акционерите 
да зададат въпроси относно икономическото и финансово състояние и търговската дейност 
на дружеството към управителните органи по реда на чл.115 ал.5 от ЗППЦК. 






























